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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Igazak az épületeladásokról szóló híresztelések? II.”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban „Igazak az épületeladásokról szóló híresztelések?” címmel írásbeli kérdést
nyújtottam be Önnek, mivel felröppentek arra vonatkozó hírek, hogy a pszichiátria i
intézményeknek helyet adó kastélyok értékesítésre fognak kerülni, és az addig ott él ő betegeket
a környező településekre költöztetik a kitagolás nevű tervezet keretében .

A Veszprém Megyei Fogyatékos Személyek, Pszichiátriai és Szenvedélybetegek Integrál t
Intézményének dákai, nyírlaki, illetve lesencetomaji intézményével, illetve a Veszprém Megyei
Csolnoky Ferenc Kórház dobai Pszichiátriai Rehabilitációs és Szocioterápiás Osztályával
kapcsolatban kértem információkat, azonban Rétvári Bence államtitkár úr csak a dobai
intézmény kapcsán adott választ, a nyírlaki, lesencetomaji és dákai intézményt meg sem említv e
— valószínű leg ezen esetekben nem lehetett megnyugtató választ adni, így inkább semmilyen
információt nem kaptam az említett kastélyokról .

A nagy lakossági összefogás és ellenállás miatt Nyírlak és Lesencetomaj esetében sikerül t
megakadályoznunk, hogy a helyiek akarata ellenére integrálják a pszichiátriai betegeket a
közösségbe . Azonban sokan nem nyugodhattak meg, hiszen más településeken is felröppennek
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hasonló épületelállásról és kitagólásról szóló hírek, például a tabi Somogy Megyei Dr . Takác s

Imre Szociális Otthon, a dénesfai Pszichiátriai Rehabilitációs Osztály, a csákánydoroszló i

Értelmi Fogyatékosok Otthona, vagy az ivánci Vas Megyei Szakosított Otthon kapcsán .

Kérdezem tehát tisztelt Miniszter Urat :

- Korábbi, „Igazak az épületeladásokról szóló híresztelések?” cím ű írásbeli kérdésemre

miért nem érkezett mindenre kiterjedő válasz? Miért csak az egyik intézmény esetébe n

válaszoltak?
- Kell tartani a dákai, nyírlaki, illetve lesencetomaji intézményeknek otthont ad ó

kastélyok eladásától? Ha eladásra kerülnek az ingatlanok, akkor mi lesz a betegekkel ?

A tabi, csákánydoroszlói, dénesfai és ivánci intézmények esetében terveznek

épületeladást vagy kitagolást végrehajtani? Kérem minden intézményre részletese n

térjen ki !
- Milyen módon, milyen feltételekkel kívánják a tervezett kitagolásokat végrehajtani ?

Kérem ezúttal minden kérdésemre maradéktalanul legyen szíves válaszolni !

Budapest, 2017 . augusztus 15 .
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